

BUSINESS INFORMATION SERVICE



Business Information Service (BIS) menyediakan maklumat berkaitan perniagaan dan keusahawanan di Sarawak.

TAJUK : Skim Pembiayaan Lepas IPMa (SEMAi)

BUTIRAN : Skim Pembiayaan Lepas IPMa (SEMAi) adalah kemudahan pembiayaan perniagaan kepada lepasan Institusi Pendidikan MARA (IPMa) bagi menjalankan perniagaan yang bersifat komersil.

Perincian program ini seperti syarat-syarat asas dan khusus, skop pembiayaan, had pembiayaan, tempoh pembiayaan, jaminan atau cagaran serta kadar keuntungan boleh dirujuk di pautan berikut:

https://www.mara.gov.my/bm/menu_keusahawanan/kemudahan-sokongan/pembiayaan-perniagaan/semai/

MARA menyediakan program khidmat nasihat kepada usahawan dan bakal usahawan untuk mendapatkan bimbingan. Sila rujuk pautan untuk akses kepada direktori pusat Mara berdekatan anda.

<https://www.mara.gov.my/bm/microsite/#tab-id-28>

Permohonan adalah secara dalam talian di:
https://aplikasi.mara.gov.my/myusahawan/login/ush/frmLogin_Pembiayaan.aspx

Senarai semak permohonan boleh diperolehi di pautan
https://aplikasi.mara.gov.my/myusahawan/public/frmTatacara_Pemohonan.aspx

Untuk pertanyaan berkaitan pembiayaan, email kepada:
infobpn@mara.gov.my

CATATAN : Maklumat diperolehi daripada Portal Rasmi Majlis Amanah Rakyat pada 17 Februari 2024.

Sarawak ID online registration

Scan the QR code to join as a member now!



Business Information Service

Skim Pembiayaan Lepas IPMa (SEMAi)

Note: Kindly scan the QR Code for full text online (available only for members)

Online Database Article

- 1 **Article Name:** Kolej Komuniti Miri perkasa kemahiran, budaya keusahawanan kalangan pelajar
- Date:** 20 Jun 2022
- Publication:** Utusan Borneo (Sarawak)
- Source:** PressReader

Kolej Komuniti Miri perkasa kemahiran, budaya keusahawanan kalangan pelajar

MIRI: Bagi memperkasa kemahiran dan budaya keusahawanan kalangan pelajar, Unit Keusahawanan dan pensyarah keusahawanan Kolej Komuniti Miri menganjurkan program Rancak Niaga bertemakan 'Lan Berdagang' di sini.

Kolej Komuniti Miri dalam satu kenyataan me-

landa negara.

"Masyarakat terkesan kerana ruang-ruang niaga terpaksa ditutup sementara waktu bagi memutuskan penularan wabak tersebut, oleh itu ramai usahawan memulakan perniagaan secara dalam talian.

"Rentetan itulah mula wujudnya minat dan kesungguhan masyarakat

kan cabaran baharu terhadap dunia keusahawanan.

"Fenomena berbeza ini wujud menjadikan usahawan lebih kental dan cenderung untuk uji cuba penggunaan teknologi ini sebagai medium mampu memberi manfaat dan keuntungan bagi mereka.

"Sebagai contoh, pelajar dapat membuat hebahan



2 **Book Title:** 15 KERTAS KERJA PROGRAM Berserta LAPORAN AKTIVITI
Date: 2022
Publication: Cheras, Selangor : PERINTIS & REKA ENTERPRISE
Format: Book

